
Zápisnica
zo  zasadnutia  Komisie  finančnej,  pre  podporu  investícií  a  rozvoj  podnikania  pri  Miestnom
zastupiteľstve Mestskej časti Bratislava - Záhorská Bystrica, konaného dňa 23.06.2015

Prítomní členovia komisie:
(Podľa prezenčnej listiny)

Ing. JANATA Ján
MAROŠOVÁ Alena
Mgr. KRAJČÍROVÁ Henrieta
Ing. JUHÁS Pavel
Ing. PROKOP Miroslav
Ing. BOŠŇÁK Ivan
Mgr. BESEDIČ Tomáš

Ospravedlnení členovia komisie: Ing. ŠRÁMEK Marián

Prizvaní hostia:
(Podľa prezenčnej listiny)

Ing. KRÚPA Jozef (starosta MČ)

Program:
1. Zahájenie zasadnutia komisie
2. Návrh 1. zmeny rozpočtu MČ na rok 2015

(Ing. KRÚPA Jozef, MAROŠOVÁ Alena)
3. Záverečný účet za rok 2014

(MAROŠOVÁ Alena)
4. Návrh VZN „o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území 

Mestskej časti Bratislava-Záhorská Bystrica“
(JANATA Ján – informácia)
Návrh VZN „ktorým sa upravujú podmienky držania psov na území Mestskej časti 
Bratislava – Záhorská Bystrica“
(JANATA Ján - informácia)
Návrh VZN „o evidencii pamätihodností Mestskej časti Bratislava – Záhorská Bystrica“
(JANATA Ján – informácia)

5. Plány a vízie 2016 – 2020
6. Zmluva o nájme pozemku č. 10/2014

(JANATA Ján)
7. Zverejňovanie čerpania rozpočtu

(JANATA Ján)
8. Participatívny rozpočet na rok 2016 / participatívna zložka rozpočtu na rok 2016

(JANATA Ján)
9. Rôzne
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Bod 1 - 1. Zahájenie zasadnutia komisie
Zasadnutie komisie začalo o 17:10 v zložení:

Ing. JANATA Ján
MAROŠOVÁ Alena
Ing. JUHÁS Pavel
Ing. PROKOP Miroslav
Mgr. BESEDIČ Tomáš

Ing. KRÚPA Jozef (hosť)

Predseda informoval ostatných členov o avizovanom neskoršom príchode Mgr. KRAJČÍROVEJ a
Ing.  BOŠŇÁKA.  Komisia  sa  dohodla,  že  s  ohľadom  na  účasť  hosťa  Ing.  KRÚPU,  ktorý  na
zasadnutie prišiel predstaviť materiál „Návrh 1. zmeny rozpočtu MČ na rok 2015“ spracuje tento
materiál prednostne za jeho účasti.

Bod 2 - Návrh 1. zmeny rozpočtu MČ na rok 2015
Pán starosta Ing. KRÚPA predstavil návrh na 1. zmenu rozpočtu, ktorú predkladá na schválenie
MZ. Vysvetlil  potreby a dôvody, ktoré viedli k vypracovaniu prvej zmeny rozpočtu na rok 2015.
Zdôraznil, že dochádza iba k presunu zdrojov medzi jednotlivými položkami programov bez zmeny
na strane celkových príjmov a výdajov.

Pripomienky:
Bez pripomienok.

Stanovisko:
Komisia odporúča zastupiteľstvu schváliť 1. zmenu rozpočtu na rok 2015 v predloženom znení.

Hlasovanie:
Za: 5
Proti: 0
Zdržali sa: 0

Bod 3 –  NÁVRH Záverečného účtu Mestskej časti Bratislava – Záhorská Bystrica a rozpočtové
hospodárenie za rok 2014
Pani  MAROŠOVÁ predstavila  materiál  „NÁVRH Záverečného účtu  Mestskej  časti  Bratislava –
Záhorská Bystrica a rozpočtové hospodárenie za rok 2014“.

Ing. PROKOP – Požiadal o vysvetlenie zníženia plnenia daňových príjmov – dane z nehnuteľností.
Ing. BOŠŇÁK ozrejmil metódu rozdeľovania na úrovni magistrátu a vplyv rozhodnutia mestského
zastupiteľstva na podiel prijatej dane.

Pani MAROŠOVÁ informovala komisiu o niektorých odporúčaniach auditora, ktorý v uplynulom
období vykonával audit účtovnej závierky k 31.12.2014.

Pripomienky:
Komisia  navrhla  zmenu  spôsobu  výberu  dotácii  staviteľov  na  rozvoj  infraštruktúry  –  zaviesť
grantové oblasti na ktoré bude možné poskytnutú dotáciu / dar viazať. Grantové oblasti by mali
reflektovať  oblasti  záujmu  (šport,  kultúra,  sociálna  oblasť,  rozvoj  a  infraštruktúra).  A súčasne
zmeniť príslušnú dikciu zmlúv o spolupráci.
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Stanovisko:
Komisia  vyzdvihla  kvalitu  materiálu  „NÁVRH  Záverečného  účtu  Mestskej  časti  Bratislava  –
Záhorská Bystrica a rozpočtové hospodárenie za rok 2014“ a odporúča materiál  zastupiteľstvu
schváliť v predloženom znení.

Hlasovanie:
Za: 7
Proti: 0
Zdržali sa: 0

Počas diskusie k bodu č. 3 programu komisie sa dostavili na rokovanie komisie Ing. BOŠŇÁK
(17:45) a Mgr. KRAJČÍROVÁ (17:50).

Bod 4 – Návrhy VZN
Komentár:
Komisia diskutovala o jednotlivých návrhoch VZN. 

Návrh VZN „o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území Mestskej
časti Bratislava-Záhorská Bystrica“ – členovia komisie v diskusii  predstavili  viacero názorov na
riešenie témy času predaja v obchode a času prevádzky služieb. Aktuálne na túto tému prebieha
intenzívna  diskusia  medzi  poslancami  MZ  i  obyvateľmi.  VZN  by  teda  malo  zohľadniť  všetky
pripomienky a návrhy a byť prioritne vypracované s ohľadom na potreby obyvateľov.

Pripomienky:
Návrh VZN „o evidencii pamätihodností Mestskej časti Bratislava – Záhorská Bystrica“ – komisia
upozornila na nezrovnalosti v názvoch ulíc uvedených v prílohe návrhu VZN.

Návrh VZN „ktorým sa upravujú podmienky držania psov na území Mestskej časti Bratislava –
Záhorská Bystrica“ – komisia upozornila na nezrovnalosti medzi textom VZN v ktorom je uvedená
odvolávka na obrazovú prílohu a samotnou obrazovou prílohou (piktogramami).

Stanovisko:
Komisia návrhy vzala na vedomie a odporúča zapracovať pripomienky uvedené v zápisnici.

Hlasovanie:
Za: 7
Proti: 0
Zdržali sa: 0

Bod 5 – Plány a vízie 2016 – 2020
Komisia sa dohodla, že priebežne do termínu určeného MiÚ vypracuje materiál, v ktorom budú
uvedené námety pre zapracovanie PHSR MČ.

Navrhované témy:
1. riešenia  v  oblasti  predškolskej  výchovy  (rozširovanie  kapacity  materskej  školy  za

spoluúčasti investorov),
2. riešenia v oblasti základnej školy (rovnako ako materská škola – rozširovanie kapacity za

spoluúčasti investorov),
3. riešenia v oblasti športu (telocvičňa, športové areály),
4. riešenie otázky dôchodcov (stacionár).
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Bod 6 – Zmluva 10/2014
Komentár:
Predseda komisie informoval členov, že počas kontroly uzatvorených zmlúv sa mu do pozornosti
dostala zmluva 10/2014 o prenájme pozemkov (zmluva prístupná na stránke MČ). Táto zmluva je
uzatvorená za zvýhodnených podmienok s účelom využitia časti pozemku na športové účely –
konkrétne vybudovanie a prevádzkovanie športovej haly (pre stolný tenis). Tento účel je v zmluve
zakotvený ako podmienka zníženej ceny prenájmu značnej časti pozemkov. Športová hala však do
dnešného  dňa  nebola  podľa  všeobecne  dostupných  informácií  vybudovaná,  čím  dochádza  k
využívaniu pozemku na iný účel, ako je zmluvne dohodnuté.

Pripomienky:
Bez pripomienok.

Stanovisko:
Komisia úradu odporúča bezodkladne vyzvať nájomcu na preukázanie účelu prenájmu v súlade s
článkom II. odsek 2 zmluvy.

Hlasovanie:
Za: 7
Proti: 0
Zdržali sa: 0

Bod 7 – Zverejňovanie plnenia rozpočtu
Komentár:
Komisia  hodnotila  možnosti  zverejňovania  plnenia  rozpočtu  na  stránke  MČ.  Komisia  našla
jednoduché  riešenie  vo  forme  zverejňovania  účtovného  výkazu  „FIN  1-12“,  ktorý  ekonomické
oddelenie úradu odovzdáva v štvrťročných intervaloch.

Pripomienky:
Bez pripomienok.

Stanovisko:
Komisia odporúča štvrťročne do 30 dní po ukončení predchádzajúceho štvrťroka uverejňovať na
stránke MČ v sekcií hospodárenie informáciu o plnení rozpočtu vo forme účtovného výkazu „FIN 1-
12“.

Hlasovanie:
Za: 7
Proti: 0
Zdržali sa: 0

Bod 8 – Participatívny rozpočet
Komentár:
Komisia  diskutovala  o  možnom  prínose  zavedenia  participatívnej  zložky  do  rozpočtu  MČ  na
nasledujúce roky.

Pripomienky:
Bez pripomienok.
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Stanovisko:
Komisia sa zhodla na tom, že forma rozpočtu v aktuálnej podobe dostatočne pokrýva väčšinu
požiadaviek  záujmových  organizácií  a  združení  formou  dotácií.  Tým  pádom  rozpočet  plní
participatívnu úlohu.

Hlasovanie:
Za: 6
Proti: 0
Zdržali sa: 1

Bratislava 19.6.2015
Zapísal: JANATA Ján

……………………………………………………….
JANATA Ján

predseda komisie
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